
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM DIARIENUMMER SIDA 

 

KULTUR- OCH FRITIDSNÄMNDEN 

28 september 2021 KFN-2020/346 1 (20) 
 

 

   Utdragsbestyrkande: 
    

Nämnd Kultur- och fritidsnämnden  
   

Offentligt sammanträde Nej  
   

Sammanträdesdag 28 september 2021  
   

Tid och plats Klockan 18:00, Teams/Valhall, kommunalhuset  
   
 Ledamöter Frånvarande  

följande paragrafer 
Tjänstgörande  
ersättare 

 Beslutande  Bo Källström (L), Ordförande   
 Ingalill Söderberg (DP)   
 Eeva Laine (S)   
 Diana Molinsky (M)   
 Hampus Holmgren (M)   
 Johan Alexandersson (C) Samtliga Anna Bredin (M) 
 Charlotte Björkman (HP)   
 Michael Hagström (S) Samtliga Göran Hallberg (S) 
 Tua Myhrman (S)   
 Stefan Lindbom (S)   
 Robert Forsman (V)   
 Bo Adolfsson (SD) Samtliga Lars Höglund (M) 

 
 

Närvarande ej tjänst-
görande ersättare 

Per Johansson (L), Anneli Johansson (KD), Bengi Aslan (S), Kaj Olsson (V) 
 
 
Samtliga ledamöter och ersättare förutom ordförande deltar på distans. 

  
Övriga närvarande Se nästa sida 

 
Utses att justera Eeva Laine (S) 

   
Justeringens tid  2021-10-06     Paragrafer 83-94 

   
Underskrifter   

 Hanna Nyberg  
 Sekreterare 

 

 

 Bo Källström (L)  
 Ordförande 

 

 

 Eeva Laine (S)  
 Justerande 

 

 

Protokollet har signerats digitalt: för underskrifter se protokollets sista sida. 
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Kultur- och fritidsnämndens sammanträde den 28 september 2021 

Övriga närvarande 

 

Hanna Nyberg, nämndsekreterare/ registrator*  
Lena Mittal, nämndsekreterare/ registrator*  
Thomas Jansson, stabs- och utvecklingschef. Tf kultur- och fritidsdirektör  
Anna Maria (Mija) Bergman, verksamhetschef ungdom  
Tove Sandahl Fransson, enhetschef kulturstrategiska enheten  
Caroline Frank, verksamhetschef idrott och anläggning  
Nick Jones, verksamhetschef konst och bibliotek  
Heléne Helgesson, HR-ansvarig  
Mats Wesslén, lokalstrateg Malin Hedman, utvecklingsledare  
Robert Lind, IT-drifttekniker* 
Nela Bengtsson, föreningssamordnare 
Henric Hedberg, biträdande verksamhetschef idrott och anläggning 
Malin Hedman, Utvecklingsledare 
Anna Sillén, Verksamhetsanalytiker/ utredare 
Helene Sundberg, t.f. ekonomiansvarig 
Helena Rosander, t.f. enhetschef kulturskolan 
 
 
 
* närvarar fysiskt 
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BEVIS  
om justering av Kultur- och fritidsnämnden protokoll 
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla 

 

Kultur- och fritidsnämnden har sammanträtt den 28 september 2021 

Protokollet har justerats den  6 oktober 2021 

Anslaget sattes upp den 7 oktober 2021 

Anslaget tas ner den 29 oktober 2021 

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den  28 oktober 2021 

Den som vill läsa protokollet kan kontakta Registrator, kultur- och 
fritidsförvaltningen, Sjödalstorget 7, 
Huddinge 

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats  www.huddinge.se 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 83   
    
    

 
 
 

Upprop och val av justerare  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Eeva Laine (S) väljs till justerare. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 84   
    
    
 

 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Föredragningslistan godkänns med tillägg om en övrig punkt från Diana Molinsky 
(M) och tre övriga punkter från Eeva Laine (S). 

De övriga frågorna berör: ökade kostnader om gödselhantering på Gömmargårdens 
ridanläggning, form för kommande möten med anledning av förändrat pandemiläge, 
hotfulla situationer på Vårbys fotbollsplan samt ett brev från ABF:s styrelse.  
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 85   
    
    
 

 
 

Information från förvaltningen  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Thomas Jansson, stabs- och utvecklingschef och tillförordnad förvaltningsdirektör, 
samt Mats Wesslén, lokalsamordnare, besvarade en fråga från kultur- och 
fritidsnämndens arbetsutskott (KFN AU) angående ökade kostnader i ärendet om 
gödselhantering vid Gömmargårdens ridanläggning. Ärendet uppkom hösten 2018 då 
Gömmargården fick ett miljöförelägganden, då det bedömts finnas risk att spill från 
gödselhanteringen till dagvattenbrunn. Både bygglov och förläggandet i sig har 
överklagats i flera omgångar och i flera instanser vilket är den främsta orsaken till att 
kostnaden har ökat.  

Caroline Frank, verksamhetschef idrott och anläggning, besvarade en fråga från KFN 
AU angående hotfulla situationer på Vårby fotbollsplan under sommaren. 
Förvaltningen har varit i kontakt med lokalpolis och föreningen. Under augusti och 
september har inga ytterligare rapporter om detta inkommit men förvaltningen ska 
följa upp med föreningen.  

Tove Sandahl-Fransson, enhetschef Kulturstrategiska enheten, och Mija Bergman, 
verksamhetschef Ungdom informerade om hur förvaltningen arbetar med 
Barnkonventionen. Bland annat redogjordes för innebörden av att barnkonventionen 
blivit svensk lag och hur implementeringen av arbetet med Barnkonventionen skett 
inom förvaltningens samtliga enheter. Förvaltningen har tagit fram en modell för 
barnkonsekvensanalys och prövning för barnets bästa, vilken implementeras i alla 
verksamheter. 

 
Överläggning 
Vid punkten om Gömmargårdens ridanläggning yttrar sig Diana Molinsky (M) samt 
Thomas Jansson, Stabs- och utvecklingschef och tf. förvaltningsdirektör och Mats 
Wesslén, lokalsamordnare,  
Vid punkten om Vårby fotbollsplan yttrar sig Eeva Laine (S), Stefan Lindbom (S), 
Bo Källström (L) samt Caroline Frank, verksamhetschef idrott och anläggning.  
Vid punkten om förvaltningens arbete med Barnkonventionen yttrar sig Eeva Laine 
(S), Bo Källström (L), Anneli Johansson (KD), Robert Forsman (V) samt Tove 
Sandahl-Fransson, enhetschef Kulturstrategiska enheten, Mija Bergman, 
verksamhetschef Ungdom och Helene Rosander, tf. enhetschef kulturskolan.  
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 86   
    
Diarienummer KFN-2021/216.18    
 

 
 

Kultur- och fritidsnämndens yttrande till inriktningsärende 
2022-2024  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande för 
inriktningsärende 2022-2024 enligt Bilaga 1 och överlämnar yttrandet till 
kommunstyrelsen. 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår att HKF 8110 Avgifter inom kulturskolan 
gällande terminsavgifter revideras enligt förslag i Bilaga 2. REV 210903 HKF 8110 
Avgifter inom kulturskolan. Nämnden föreslår även att nämnden fortsatt ges rådighet 
att besluta om avgiften för instrumenthyra med förbehåll att denna ska regleras enligt 
självkostnadsprincip. De nya avgifterna ska börja gälla terminsstart vårterminen 
2022.  

Kultur- och fritidsnämnden föreslår att HKF 8120 Avgifter inom Huddinge kommuns 
bibliotek gällande avgifter för utskrifter och kopiering revideras enligt förslag i 
Bilaga 3. REV 210907 HKF 8120 Avgifter inom Huddinge kommuns bibliotek. 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår att Bilaga 4. Taxor och avgifter lokaler och 
anläggningar kompletteras med och fastställs enligt förslag i Bilaga 5. Avgifter inom 
Rådsparken samt övriga taxor och avgifter inom verksamheten Idrott och anläggning. 
Vidare föreslås att nämnden ges rådighet att fortsatt reglera dessa taxor och avgifter. 
De nya taxorna och avgifterna ska börja gälla den 1 januari 2022. 

 
Sammanfattning 
Inriktningsärendet beskriver de ekonomiska förutsättningarna för planeringsperioden 
2022-2024 och innehåller preliminär ekonomiplan för kommunen och 
kommunkoncernen, preliminära budgetramar för nämnder och preliminär 
investeringsplan för kommunkoncernen. 
 
Kultur- och fritidsförvaltningens sammantagna bedömning är att volymerna för 
2022–2024 ligger i linje med de som presenterades i inriktningsärendet. Även om 
effektiviseringsåtgärder kommer att behöva vidtas gör förvaltningen bedömningen att 
den tilldelade budgetramen är tillräcklig för att bedriva verksamheten med bibehållen 
kvalitet utan att göra neddragningar av den samlade verksamheten förutom som en 
effekt av fortsatt pågående pandemi. 
 
De preliminära ramarna innehåller ingen kompensation för pris- och löneökningar, 
vilket innebär behov av effektiviseringar de kommande åren för att klara en budget i 
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balans. Åtgärder planeras i första hand genom ökad digitalisering, samlokalisering, 
omprövning och utveckling av nya verksamheter samt optimal bemanning. 
Förvaltningen föreslår att vissa taxor och avgifter inom kultur- och fritidsnämndens 
ansvarsområde ändras, bland annat höjning av avgifter inom kulturskolan och 
Huddingehallen. 
 
I yttrandet ingår även förvaltningens kommentarer och synpunkter på 
lokalresursplanen. 
  
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Eeva Laine (S), Per Johansson (L), Robert Forsman (V), Tua 
Myhrman (S) och Bo Källström (L).  
 
Eeva Laine (S) meddelar att Socialdemokraterna ej deltar i beslutet. 
Robert Forsman (V) meddelar att Vänsterpartiet ej deltar i beslutet.  
 
Protokollsanteckningar 
Eeva Laine (S) anmäler protokollsanteckning, se bilaga till detta protokoll. 
Robert Forsman (V) anmäler protokollsanteckning, se bilaga till detta protokoll. 
 
Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 87   
    
Diarienummer KFN-2021/195.18    
 

 
 

Delårsrapport per 31 augusti 2021 för kultur- och 
fritidsnämnden  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner förvaltningens förslag till delårsredovisning 
per 31 augusti 2021 enligt bilaga och överlämnar det till kommunstyrelsen. 

Kultur- och fritidsnämnden äskar hos kommunstyrelsen om 480 tkr ur 
medelsreserven för hyreskostnader avseende tillfälliga lokaler för biblioteks- och 
ungdomsverksamhet i Flemingsberg. 

Kultur- och fritidsnämnden hemställer hos kommunstyrelsen att investeringsmedel 
om 420 tkr överförs från kultur- och fritidsnämnden till klimat- och 
stadsmiljönämnden för investering i konstgräs på yta inom fastigheten Vårby Gård 
1:1. 

 
Sammanfattning 
Förvaltningens preliminära bedömning av helårsresultatet för nämndens ekonomi 
respektive nämndens mål är att de uppnås och därmed även att god ekonomisk 
hushållning uppnås. 
 
Måluppfyllelsen för åtta av nio nämndmål bedöms som god. Arbetet med 
nämndmålen har till stor del genomförts som planerat även om det har påverkats av 
coronapandemin och rådande restriktioner till följd av den. 
 
Resultatet för perioden visar ett överskott mot budget med 5,5 mnkr. 
Helårsprognosen visar ett underskott mot budget med 1,9 mnkr, i förhållande till 
budget -0,8 procent. Sett över en längre tid bedömer förvaltningen att ekonomin är i 
balans och att det inte finns strukturella obalanser som kräver långsiktiga särskilda 
åtgärder. 
  
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Eeva Laine (S), Bo Källström (L) samt Nick Jones, 
verksamhetschef konst och bibliotek. 
 
Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 88   
    
Diarienummer KFN-2021/210.69    
 

 
 

Ge alla barn och unga i Huddinge möjlighet till en aktiv fritid – 
Inrätta en fritidsbank - motion väckt av Rasmus Lenefors (S), 
Fredrik Fjällström (S), Marzieh Amiri (S), Eeva Laine (S) och 
Göran Hallberg (S)  
 

Ärendet utgår 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 89   
    
Diarienummer KFN-2020/230.692    
 

 
 

Återöppna fritidsgårdarna och biblioteket i 
Flemingsberg/Visättra - Huddingeförslag  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Med hänvisning till kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat den 9 
september 2021, anses Huddingeförslaget vara besvarat. 

 
Sammanfattning 
I Huddingeförslaget föreslås att kommunen åter öppnar fritidsgården i Visättra och 
Flemingsberg och biblioteket i Flemingsberg. 
 
Huddingeförslaget har skickats till kultur- och fritidsnämnden för ställningstagande. 
En process pågår mellan kultur- och fritidsförvaltningen, kommunstyrelsens 
förvaltning och Huge Bostäder AB, där flera alternativ undersöks. Ett av de mer 
realistiska alternativen är att flytta bibliotek och fritidsgård in i de gamla lokalerna i 
anslutning till Gula gången i Grantorp, och att där samnyttja lokaler och skapa en mer 
långsiktig hemvist för biblioteksverksamhet och ungdomsverksamhet. I detta arbete 
ingår även att anpassa lokalerna för att skapa förutsättningar för samverkan, samt 
modern och flexibel verksamhet. För att förvaltningen med säkerhet ska kunna lämna 
besked angående detta alternativ måste hyresavtal vara påskrivet och just nu pågår 
förhandlingar mellan kommunstyrelsens förvaltning och Huge Bostäder AB i enlighet 
med en kommungemensamt överenskommen process. 
 
Med hänvisning till vad som framförs i kultur- och fritidsnämndens tjänsteutlåtande 
anses Huddingeförslaget vara besvarat. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Göran Hallberg (S), Eeva Laine (S), Robert Forsman (V), Tua 
Myhrman (S), Bo Källström (L) samt Nick Jones, verksamhetschef konst och 
bibliotek och Mija Bergman, verksamhetschef ungdom.  
 
Robert Forsman (V) meddelar att Vänsterpartiet ej deltar i beslutet.  
 
Protokollsanteckningar 
Eeva Laine (S) och Robert Forsman (V) anmäler gemensam protokollsanteckning 
från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet, se bilaga till detta protokoll. 
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Beslutet ska skickas till 
Servicecenter 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 90   
    
Diarienummer KFN-2021/245.69    
 

 
 

Skrivelse till kultur- och fritidsnämnden i Huddinge kommun 
från Skogås handbollsklubb, Drevvikens dans och 
gymnastikförening samt Skogås/Trångsunds innebandy  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att svara på skrivelsen från Skogås 
handbollsklubb, Drevvikens dans och gymnastikförening samt Skogås/Trångsunds 
innebandyklubb, enligt förvaltningens förslag med justeringen att stryka ordet ’goda’ 
på sida 2 i bilaga 2 till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Sammanfattning 
Tre idrottsföreningar från den östra kommundelen har inkommit med en skrivelse till 
kultur- och fritidsnämnden angående fördelning av tider 2021/2022 samt tillgången 
till hallar. Skrivelsen innehåller föreningarnas egna synpunkter samt fyra 
gemensamma punkter där de begär att kultur- och fritidsnämnden vidtar förändringar 
i reglerna för fördelning av halltider, prioriterar de östra kommundelarna bättre samt 
tar fram en långsiktig plan för ytterligare en idrottsanläggning med fullstor 
handbollsplan i den östra kommundelen. 
 
Förvaltningen föreslår att inga förändringar genomförs av fördelningsprincip eller 
lokalplanering utifrån skrivelsens förslag. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Anna Bredin (M) och Bo Källström (L).  
 
Ordförande Bo Källstrom (L) och Anna Bredin (M) yrkar att stryka ordet ’goda’ på 
sida 2 i bilaga 2 till förvaltningens tjänsteutlåtande.  
 
Beslutet ska skickas till 
Skogås HK – Ordförande Jan Thorén samt Sekreterare/styrelseledamot Karin 
Svenning 
Skogås IBK – Ordförande Angelica Johansson samt 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 91   
    
Diarienummer KFN-2021/160.668    
 

 
 

Återbetalning av grundbidrag för justerad 
studiecirkelverksamhet verksamhetsåren 2017–2019   
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag om återbetalning av 
grundbidrag om totalt 281 462 kronor för studieförbund som justerat 
verksamhetstimmar i Huddinge kommun för verksamhetsåren 2017–2019. 

Beloppen fördelas enligt följande: 

ABF Huddinge    25 928 kr   

Ibn Rushd Stockholm- Uppsala  238 917 kr   

Studiefrämjandet Stockholm    6 890 kr 

Studieförbundet vuxenskolan Stockholms län  9 727 kr 

  

Kultur och fritidsnämnden beslutar enligt tilläggsförslaget ”Ordförandeförslag ärende 
9 - Återbetalning av grundbidrag för justerad studiecirkelverksamhet”  att 
studieförbundet Ibn Rushd stängs av från alla former av bidrag för verksamhet de 
kommande sex månaderna. Nämnden skickar ett brev till berörda studieförbund, se 
bilaga 1 till ordförandeförslaget. 

 
Sammanfattning 
Folkbildningsrådet gav under 2020 studieförbunden i uppdrag att genomföra en 
fördjupad granskning av verksamheten. Samtliga studieförbunds nationella 
granskningsrapporter lämnades till Folkbildningsrådet i januari 2021. 
 
Kultur-och fritidsförvaltningen har efter inlämnandet mottagit underlag från 
Folkbildningsrådet för de justeringar av studiecirkelstimmar som studieförbund i 
Huddinge kommun gjort för genomförd verksamhet åren 2017–2019. Totalt har fyra 
studieförbund justerat antalet inrapporterade studiecirkeltimmar från verksamheten i 
Huddinge under de tre åren. Justeringarna gäller verksamhet inom ABF Huddinge, 
Ibn Rushd, Studiefrämjandet och Studieförbundet Vuxenskolan. 
 
Förvaltningens förslag avser återbetalning av strukna timmar för de fyra 
studieförbunden till en total summa av 281 462 kr, samt förstärkt uppföljning av 
studieförbundens förbättringsarbete. 
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Överläggning 
Bo Källström (L) yrkar om ett tilläggsförslag enligt bilagan ’Ordförandeförslag 
ärende 9 - Återbetalning av grundbidrag för justerad studiecirkelverksamhet’ med 
följande att-satser:  
 
Studieförbundet Ibn Rushd stängs av från alla former av bidrag för verksamhet de 
kommande sex månaderna.  
 
Nämnden skickar ett brev till berörda studieförbund, se bilaga 1 till 
ordförandeförslaget 
 
I ärendet yttrar sig Bo Källström (L), Hampus Holmgren (M) Robert Forsman (V), 
Eeva Laine (S), Göran Hallberg (S) samt Tove Sandahl-Fransson, enhetschef 
kulturstrategiska enheten, Nela Bengtsson, föreningssamordnare, och Mija Bergman, 
verksamhetschef ungdom.  
 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag med tillägg 
enligt bilagan ”Ordförandeförslag ärende 9 - Återbetalning av grundbidrag för 
justerad studiecirkelverksamhet”.  
 
Beslutet ska skickas till 
ABF Huddinge,  
Ibn Rushd Stockholm- Uppsala,  
Studiefrämjandet Stockholm, 
Studieförbundet Vuxenskolan Stockholms län 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 92   
    
Diarienummer KFN-2021/1.11    
 

 
 

Delegationsbeslut 2021  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Redovisning av delegationsbeslut godkänns. 

 
Sammanfattning 
Kultur- och fritidsnämnden har överlåtit sin beslutanderätt i enlighet med kultur- och 
fritidsnämndens delegationsordning antagen 2018-12-11, § 14, reviderad 2019-04-02, 
§ 56, 2019-10-08, § 110 och 2020-12-08, § 105. Dessa beslut ska redovisas till 
kultur- och fritidsnämnden. 
 
Beslut om beviljade föreningsbidrag, perioden 2021-08-24 – 2021-09-21, dnr 
KFN-2021/1, Delegater: Hans Ullström, tf. kultur- och fritidsdirektör och Thomas 
Jansson, stabs- och utvecklingschef. Beslut fattat enligt kultur- och fritidsnämndens 
delegationsordning punkt D 1.2 (se sammanställning i bilaga) 
 
Beslut om avtal 
Avropskontrakt Rengörare Näslund AB, lokalvårdsstädning Torget och Slussen 
fritidsgårdare, Ungdom 142, dnr KFN-2019/136. Delegat: Jordanos Kiflemariam, 
enhetschef Ungdom 142. Beslut fattat enligt kultur- och fritidsnämndens 
delegationsordning punkt C 5.4. 
 
Avropskontrakt Primär Fm Lokalvård AB (fd Fervent Cleaning Company AB, 
lokalvårdsstädning Torpet fritidsgård, Segeltorp, dnr KFN-2019/136. Delegat: 
Jordanos Kiflemariam, enhetschef Ungdom 142. Beslut fattat enligt kultur- och 
fritidsnämndens delegationsordning punkt C 5.4. 
 
Beslut att ingå avtal för gemensamt personuppgiftsansvar med MUCF för 
Ungdomsenkäten Lupp, dnr KFN-2021/101. Delegat: Thomas Jansson, stabs- och 
utvecklingschef. Beslut fattat enligt kultur- och fritidsnämndens delegationsordning 
punkt A 5.1. 
 
Kontrakt scenkonststöd föreningen Dan Tai, Ingrid Olterman dans och Region 
Stockholm, föreställningen Bludderblad, 4 december 2021, Flemingsbergskyrkan, dnr 
KFN-2020/295. Delegat: Tove Sandahl Fransson, kulturstrategisk enhetschef. Beslut 
fattat enligt kultur- och fritidsnämndens delegationsordning punkt C 5.4. 
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Beslut att anställa ekonomichef. Beslutsdatum 2021-07-05. Delegat: Thomas 
Jansson, stabs- och utvecklingschef. Beslut fattat enligt kultur- och fritidsnämndens 
delegationsordning punkt B 1.2. 
 
Beslut att anställa ekonomihandläggare, allmän visstidsanställning.  
Beslutsdatum 2021-08-24. Delegat: Thomas Jansson, stabs- och utvecklingschef. 
Beslut fattat enligt kultur- och fritidsnämndens delegationsordning punkt B 1.2. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 93   
    
Diarienummer KFN-2021/2.1    
 

 
 

Meddelanden till kultur- och fritidsnämnden 2021  
 
 

Kommunfullmäktiges beslut den 23 augusti 2021 

§9 Detaljplan för Låset 1 m.fl. inom kommundelen Skogås, beslut om antagande 

§10 En enhetlig kommunikationsprocess i Huddinge kommuns hela verksamhet – 
beslut om justering av budgetramar 

§11 Framtida organisation för idrottsanläggningar 

§13 Ändring av riktlinjer för bisysslor – HKF 9930 

§14 Kommunalråds ansvarsområde 

§15 Val, fyllnadsval och fyllnadsnomineringar 

§16 Befrielse från förtroendeuppdrag (Carina Tärnsby, M) 

  

 
  
  
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Eeva Laine (S) och Bo Källström (L) 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kultur- och fritidsnämnden 28 september 2021 § 94   
    
    
 

 
 

Övriga frågor  
 
Den övriga frågan ställd av Diana Molinsky (M) om ökade kostnader för 
gödselhantering på Gömmargårdens ridanläggning besvarades under ärende 3 
Information från förvaltningen. 

Den övriga frågan ställd av Eeva Laine (S) om hotfulla situationer på Vårbys 
fotbollsplan besvarades under ärende 3 Information från förvaltningen.  

Eeva Laine (S) önskar att det brev från ABF:s styrelse som delgavs kultur- och 
fritidsnämndens arbetsutskott ska delges hela nämnden på kommande 
nämndssammanträde under punkten Meddelanden till kultur- och fritidsnämnden. Bo 
Källström (L) hörsammar önskemålet och ber förvaltningen lägga det till 
handlingarna till mötet den 9 november.  

Eeva Laines (S) fråga om form för kommande möten med anledning av förändrat 
pandemiläge besvarades av Bo Källström (L). Gruppledarna har nu kommit överens 
om att kommunfullmäktigemöten håller fysiska möten, kommunstyrelsens möten och 
utskottsmöten hålls i fysisk form, för övriga nämnder gäller att nämndssammanträden 
är i fysisk form men nämndernas utskottsmöten även i fortsättningen kommer att 
hållas digitalt med undantag för de sammanträden där det kan vara olämpligt att hålla 
mötet digitalt. Gruppledarna har även diskuterat möjligheten att kunna delta digitalt 
på nämndsammanträden om ledamoten föranmäler detta i god tid och har en god 
anledning till varför den ej kan närvara på det fysiska mötet.   

 
 
Överläggning 
Under den övriga frågan om brev från ABF:s styrelse yttrar sig Eeva Laine (S) och 
Bo Källström (L).  
 
Under den övriga frågan om former för kommande möten med anledning av förändrat 
pandemiläge yttrar sig Bo Källström (L), Eeva Laine (S) och Kaj Olsson (V).  
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